
                    Referat fra afdelingsbestyrelsesmødet 19 oktober 2020 

                               Stadion Alle afd. 11 - Ikast Andelsboligforening . 

1. Godkendelse af dagsorden.  

   Dagsorden godkendt. 

2. Gennemgang af referatet fra afdelingsmødet, samt status.  

   Referat godkendt, Bestyrelsen arbejder videre med fjernelse af affaldsskure og opsætning af videoovervågning. 

3. Orientering fra FFPT.  

   FFPT kører samarbejde med børnehaverne om familieklubber, de er i gang med en trivselsambassadør 

   uddannelse, der er startet et makkerlæsningsprojekt med Øster skole hvor nogle elever tjener lidt lommepenge på at  

   hjælpe mindre elever med at læse. 

4. Godkendelse af forretningsorden. 

   Forretningsorden er godkendt.  

5. Konstituering af bestyrelse.  

Formand :    Kim Andersen stillede op som formand. 

Sekretær :    Anne grethe Fonnesbæk stillede op som sekretær.  

6. Konstituering af udvalg/bestyrelsesmedlemmers ansvarsområder.  

Genbrugen:   Udvalg er Anne-grethe. 

Havegruppen:    Udvalg er Anne grethe og Kirsten.   

Andet :   Intet nyt p.g.a. Corona. 

7. Aktivitetskalender  

   Kommer med til næste møde. 

8. Meddelelser fra administrationen  

   Intet nyt,  

9. Meddelelser fra beboere 

   Kan der komme lås på molokker, Mangler byttecentral i genbrugen. 

10. Møder for bestyrelsen  

   Næste bestyrelsesmøde d. 2 november     -     Kursus for afdelingsbestyrelser  kommer snarest. 

11. Evt.   Intet nyt. 



  


